



الرقم : 1237 / 106 / 2023

التاريخ : 31 / 10 / 2023

الموافق : 16 / ربيع الاخر / 1445

تعميم Circular

رقم (١١٦) No

Honorable Members of the ASE

السادة/ أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

In light of the completion of all required procedures to decrease MIDDLE EAST PHARMA. & CHMICAL IND. & MEDICAL APPLIANCES COMPANY (MPHA) capital from 6,250,583 Share/JD to 1,250,583 Share/JD by redemption a portion of accumulated losses.

نظراً لاستكمال شركة الشرق الاوسط للصناعات الدوائية والكيمياوية والمستلزمات الطبية (MPHA) كافة الإجراءات اللازمة لتخفيض رأسمالها من 6,250,583 سهم/دينار إلى 1,250,583 سهم/دينار من خلال إطفاء جزء من رصيد الخسائر المتراكمة.

Kindly note that trading in the above mentioned company's shares will be resumed at the Unlisted Securities Market (OTC) as of Thursday 2/11/2023, and the company's reference price will be JD/4.20.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إعادة التداول بأسهم الشركة المشار إليها أعلاه في سوق الأوراق المالية غير المدرجة، وذلك اعتباراً من صباح يوم الخميس الموافق 2023/11/2، على أن يصبح السعر المرجعي لسهم الشركة 4.20 دينار.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

مازن نجيب الوثائفي/ المدير التنفيذي
Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission
- Securities Depository Center
- Operations Department

* نسخة: - هيئة الأوراق المالية.
- مركز إيداع الأوراق المالية.
- دائرة العمليات.